
ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného 

plánovania konaného v sobášnej miestnosti MsÚ  

dňa 10.1 .2023 o 16:00 
 

Prítomní:                                                                                        Neprítomný:  

Mgr. Richard Medal (predseda komisie)                                       Peter Mikuláš (odborník komisie) –  

Mgr. Miloslav Baco (poslanec)                                                      ospravedlnený 

Ing. Zuzana Bednárová (poslanec) 

Ing. Ladislav Paška (poslanec) 

Ing. František Matečný (odborník komisie) 

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 

 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia 

 

Hostia:  

Ján Korienek, vedúci ÚI 

Ing. arch. Ivan Chudý, projektant 

Ing. Mária Strápková, projektantka 

Ing. arch. Martin Beďatš, hlavný architekt 

Ing. arch. Peter Kohout, ÚÚP 

 

Na začiatku predseda komisie privítal všetkých prítomných, poprial všetko dobré v Novom roku, zároveň 

dáva hlasovať o programe dnešného zasadnutia komisie.  

Program dnešného zasadnutia je nasledovný:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Revitalizácia Nám. Sv. Anny 

3. Prehľad aktuálnych investičných akcií 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

Hlasovanie:  

Za: 7                                               proti: 0                                              Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 2: Revitalizácia Nám. Sv. Anny 

Ing. arch. Beďatš – hneď na začiatku uviedol, že termín konania najbližšej komisie ostáva podľa 

pôvodného plánu 

Mgr. Medal – poprosí spracovateľa, kto to uvedie 

Ing. arch. Chudý (spracovateľ) – na tejto dokumentácii pracujeme od r. 2020, na túto stavbu je už vydaé 

územné rozhodnutie a je aj právoplatné. Spracovávame aj dokumentáciu pre stavebné povolenie, 

Nachádzame sa na Nám. Sv. Anny, naším riešeným územím je priestor pred Krajským súdom, 

ťažiskovým je ostrovček zelene, parčík, nefunkčné toalety, cestná komunikácia, ktorá s tým súvisí. 

Vysvetľuje, že je zámerom zrušiť jednu d dvoch krátkych prepojovacích komunikácií. Zároveň sa 

uvažuje s demoláciou jestvujúcich nefunkčných toaliet, riešime osadenie zelene, drobné prvky 

architektúry, je tam 7 vzrastlých líp, tiež sa tam nachádza pamätník obetiam komunizmu, čo integrujeme 

do nášho riešenia, dorábali sa priechody pre chodcov. Červenou farbou vyznačil riešené územie, 



zároveň si dovolí pustiť také staršie video, aby bolo zrejmé, ako to vlastne bude vyzerať. V mieste 

nefunkčných toaliet sa uvažuje s vybudovaním menšej kaviarničky, cykloprístrešok, vyvýšený prechod 

pre chodcov, od Krajského súdu sa uvažuje s výsadbou aleje stromov, ako aj mobilnej zelene tesne 

pred súdom. Do lokality pamätníka sme prakticky nezasahovali, je to autorské dielo. Čiže takto nejako 

vyzerala štúdia, na ktorej sme pracovali, medzitým to doznalo niekoľko zmien.  

Ing. arch. Beďatš – doplnil informácie kolegu Chudého, je to uvažované tak, že celý priestor, ktorý sa 

vytvorí asanovaním bývalých toaliet, by bol predmetom odpredaja, za podmienok stanovených mestom 

Trenčín, na základe súťaže. Čiže všetko bude vopred určené, ako to má vyzerať a tak by to musel nový 

vlastník postaviť.  

Ing. arch. Chudý – nadviaže na kolegu Beďatša, kaviarnička je menších rozmerov, skôr by to bola 

sezónna záležitosť, sú tu navrhnuté aj toalety prístupné zvonku, čiže aj pre užívateľov tej revitalizovanej 

zelene. Tiež sme tu riešili priestor pre kontajnery, ktoré dnes slúžia pre bytový dom, takže aby zo bol 

uzavretý kultivovaný priestor. Centrálna parková časť má 7 vzrastlých líp, tie všetky zachovávame, 

naším cieľom bolo dostať ľudí pomedzi tie stromy, to aj ovplyvnilo celé riešenie. Chceme využiť mobiliár, 

ktorý sa dá vyskladať z rôznych modulov. Je to riešené tak, že tam môžu byť aj väčšie skupiny ľudí. 

Tvarovanie je také strohé, čo ovplyvnil pamätník, preto sme aj riešili koncepciu ostrými pravouhlými 

tvarmi. Je tam aj picia fontánka, doplnili sme to strihanými živými plotmi, ktoré oddelia priestor od u l. 

Legionárskej. Celé riešenie je na os Krajského súdu, aby sme zvýraznili aj ten pamätník, zrušili sme 2 

parkovacie miesta, a tým pádom je línia čistejšia. Umiestnili sme aj cykloprístrešok s lavičkami, sú tam 

bloky trávnikov, celá zeleň bude pod závlahou, so studňou, tiež aj línia kvitnúcich stromov, aby bola 

ulica živšia, vybrali sme aj prekoreňovacie bunky, keďže je tam aj dosť inžinierskych sietí. V rámci 

priestoru bude obnovené kompletne aj verejné osvetlenie, vrátane integrovaného kamerového systému, 

musíme vytvoriť nový elektrorozvádzač, takže celkovo, hoci nejde o extrémne veľký priestor, bolo tu čo 

riešiť. Rovnako sme uvažovali aj s nabíjacími stanicami.  

Mgr. Medal – poďakoval za prezentáciu 

Mgr. Mertanová – ako je riešená ochrana drevín pri výstavbe, ochranu koreňového priestoru, či je to 

ošetrené 

Ing. arch. Chudý – hľadali sme optimálne riešenie, ako čo najmenej zasiahnuť do koreňového systému, 

1,2 m od kmeňa stromu neriešime nič, aj skladba pochôdzneho plata je ako keby nad terénom, aby sme 

nezasiahli do terénu... 

Mgr. Mertanová – nie si je istá, či to bude dostatočné, nie je n to expert, aby to posúdila, ale treba na to 

myslieť 

Ing. arch. Chudý – vytvorili sme priestor, aby sme neprisypali tie stromy takže si myslí, že je zeleň 

dostatočne ochránená. Mali sme k tomu veľa stretnutí, konzultovali sme to s pani Kuľhovou a pánom 

Kadákom, aj pokiaľ ide o samotné povrchy, a museli sme hľadať aj praktické riešenie, z pohľadu údržby. 

Uvažovali sme aj so vzduchovou medzerou, ale museli sme myslieť aj na údržbu 

Mgr. Mertanová – pri tých toaletách sú tiež 2 stromy 

Ing. arch. Chudý – zachovávame obidva, to sme mali aj v zadaní, zachovať všetky stromy, ktoré sú, 

zachovávame úplne všetky 

Mgr. Medal – aké kvitnúce stromy tam teda dosádzate?  

Ing. arch. Chudý – uvažujeme so sakurami, resp. hlohmi, tu je zelene dosť 

Mgr. Mertanová – pozemok pod kaviarňou je teda uvažovaný na predaj?  

Ing. arch. Beďatš, Ing. arch. Kohout – áno, je to tak aj uvažované, s prísnymi podmienkami pre 

uchádzača 

Ing. Matejka- pýta sa, či sa uvažuje s celým pozemkom na predaj, a ako potom chceme zabezpečiť 

vykonateľnosť podmienok, aby v budúcnosti potom ten majiteľ nemohol vyrúbať ten strom, alebo ako 

chceme docieliť, aby tie toalety boli ozaj verejné. Skúsenosti s týmto dobré nie sú. 



Ing. arch. Kohout – ide o to, či tu funkcia verejných WC má opodstatnenie, nie je to ani v zahraničí 

bežné, aby boli na každom kroku verejné toalety, ale zmluvné podmienky sa ešte budú formovať.... 

Mgr. Mertanová – pokiaľ je strom na verejnom pozemku, tak na to je dosah, inak sa môže stať, že 

majiteľ povie, že strom ohrozuje a podobne.... 

Ing. arch. Beďatš – podmienky k predaju bude pripravovať mesto, môžeme o tom diskutovať.  

Ing. Matejka – chce sa spýtať ešte na tie smetiaky 

Ing. arch. Beďatš – chceli sme tie kontajnery dostať pod strechu, to sú smetiaky pre tú bytovku 

Mgr. Medal – je tam naplánované pokračovanie cyklochodníka do protismeru na ul. Súdna,  jemu sa to 

páči, a už to s kolegom Hartmannom riešil, ale vždy narazili na problém s policajtami, ale na tej Súdnej 

ul. toto prepojenie pre cyklistov chýba.....keby sa tam dalo pozdĺžne státie, tak by sa všetko do tohto 

priestoru zmestilo. Ešte sa chcel spýtať na konkrétny návrh dlažby? 

Ing. arch. Chudý – áno, navrhujeme aj typy dlažby, pred Krajským súdom nám dal podmienky KPÚ 

Mgr. Medal – robí sa dlažba aj na druhej strane Legionárskej, popri Urbánkovi?  

Ing. arch. Bedatš – z jeho pohľadu nemusí byť tá dlažba taká istá 

Mgr. Medal – v zásade je to podľa neho dobré, má ešte niekto nejakú otázku? Ak nie, tak zoberieme na 

vedomie. 

Mgr. Baco – akú spoluúčasť tu bude mať mesto?  

Ing. arch. Kohout – to sú revitalizácie aj zo zdrojov EHMK, keďže to súvisí aj s týmto programom 

Mgr. Medal – chce sa poďakovať, komisia to berie na vedomie 

Mgr. Baco – chcel by to poslať aj elektronicky 

 

Hlasovanie:  

Komisia berie na vedomie predložený zámer revitalizácie Nám. Sv. Anny 

Za: 7                                                     Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 3 - Prehľad aktuálnych investičných akcií 

 

Mgr. Medal – poprosil by kolegu Korienka o základné informácie 

p. Korienek – v podstate to, čo bolo povolené, sa väčšina stihla. Niektoré sa začali v minulom roku 

a prešli do tohto roku. To je Kvetná, na budúci týždeň pokračujú, sú tam problémy so sieťami, do konca 

januára by sme to mohli dokončiť, prebieha rekonštrukcia Hviezdy, dokončenie v marci, pokiaľ ide 

o stavebnú časť, finálne veci sa riešia, potom vnútorné zariadenie, rekonštrukcia nocľahárne, teraz sa 

už robí vypratávanie vnútri, pokračuje prístavba učební na ZŠ Dlhé Hony, čakáme na lepšie počasie, 

máme schválené aj rekonštrukciu KIC, teraz sa súťaží zhotoviteľ, ostatné stavby čakajú ešte aj na dobeh 

stavebný povolení, je tu množstvo projektových dokumentácií, sú to aj dlhšie trvajúce projekty, Nám. 

Sv. Anny, Fiesta Bridge, kedy musíme čakať na územné rozhodnutia a až následne môžeme riešiť 

stavebné povolenia... posielal všetko dnes, tak prejde aspoň tie realizácie, je ich okolo 70, takže 

spomenie budova MHSL, biomasová kotolňa a fotovoltaika, rovnako aj budova MsÚ, optické prepojenie 

s KS Hviezda, rozšírenie MŠ Istebník, rekonštrukcia elektroinštalácie v župnom dome, TSK dáva ruky 

od toho preč, elektroinštaláciu ale  už musíme urobiť, ďalej 3 bus prístrešky, potom cyklotrasy na 

Žabinskej, osvetlenie a mobiliár aj na Palackého, z NFP máme aj cyklotrasu od Vlárskej po Istebnícku, 

čakáme ešte na ex post kontrolu, do jari bude stavba odovzdaná, trochu neskôr je cyklotrasa Brnianska, 



je to vo fáze obstarávania, takže asi v letných mesiacoch, od Bratislavskej po Zlatovskú ako I. etapa, to 

pokračovanie sa už tretí krát preprojektováva a skúsime zasa nejaké nenávratný finančný zdroj. V tomto 

roku sa snažíme znižovať energetickú náročnosť, tak je menej chodníkov a ciest, chodníky na 

Golianovej, lávka pre peších pri MHSL, prechod pre chodcov na Dolných pažitiach. Podchod pri 

Elizabeth – tam ideme do vyčistenia a zrušenia stánkov 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – bola tu snaha vrátiť nejaký život do týchto stánkov, bol tu zámer galérie, 

v tomto sa angažoval viceprimátor Žák, so skupinou mladých ľudí, ale bolo to všetko veľmi náročné 

energeticky a investične, máme aj projektovú dokumentáciu prekrytia zo strany parku tak, ako pred 

hotelom Elizabeth. Vie si predstaviť, že by tam takáto galéria vznikla, ale asi sme na to ešte nedorástli 

p. Korienek – sú tam ďalej priechody na Javorinskej, niektoré investičky sa presúvali aj z rezervou, si 

sa stihnú skončiť na konci roku, a tým pádom ostanú v rezerve, statickú dopravu na Kvetnej už 

spomínal, parkovacie plochy na Juhu, vyvýšený priechod pri zimáku, parkovisko pri žel. stanici 

v Zlatovciach, tam sa to naťahuje kvôli Slávikovi, rekonštrukcia strechy na MŠ Považská, výmena 

teplovodu, potom MŠ Halašu zníženie energetickej náročnosti, máme tam novú investičku – ZŠ 

Východná a Novomeského, k tomu nemá ešte veľa informácií a musíme to pripraviť, ZŠ Dlhé Hony nové 

učebne, ZŠ Na dolinách rekonštrukcia pergoly, z nových máme potom kotolňu na ZŠ Na dolinách, 

vzduchotechnika, stavba futbalový štadión Záblatie, na ZŠ Demirtu fotovoltaika, rovnako ako plaváreň 

alúvium Orechovského potoka, to sú akcie EHMK, detské ihrisko Hríbik, doplnenie átria za mestskou 

vežou na podnet KIC.ka, vylepšiť elektroinštaláciu, starý železničný most už spomínal, potom inkluzívne 

ihrisko, revitalizáciu Mariánskeho námestia, čo uvidíme, ako sa to stihne, potom pešia zóna 

Hviezdoslavova, ihrisko na ul. Západnej, potom na Žihadielku ideme robiť tieniaca prvky, stihnúť ich do 

letných mesiacov, revitalizácia Pádivca, z fondov EÚ, v jarných mesiacoch by sa mohlo začať. Potom 

máme revitalizáciu priestoru pri KS Záblatie, pumptrack, revitalizácia priestoru na Považskej, elektrická 

prípojka na 3x3 ihrisku, KS Dlhé Hony je vo fáze projektovania, kontajnerové divadlo sa preprojektovalo 

na pevné kamenné divadlo, projekt je takmer hotový, cca 1,5 mil., rekonštrukcia oporného múru na 

Kubranskej, potom na Cintorínskej, čo je I. etapa zo štyroch, polopodzemné kontajnery, väčšina sa 

urobila, ale čakalo sa na niektoré stavebné povolenia, na ul, Západnej a ul. M. Bela, potom nocľaháreň  

a evakuačný výťah sa SSMT, tu sa súťažilo už asi 4 krát, ale teraz sa zdá, že sa to v tomto roku už 

podarí. Nebolo to zaujímavé pre dodávateľov, tak sme to museli trochu prekopať.  

Mgr. Medal – poďakoval za prehľad, chcel by sa k tomu pravidelne vrátiť, k takému odpočtu, posielať aj 

v tabuľkovej podobe 

p. Korienek – nie je problém. Prebehli sme si tu len realizácie, ale sú tu aj projektové dokumentácie.  

Mgr. Baco – vstup do ZŠ Kubranská.... 

p. Korienek – musí sa pozrieť, či to nevypadlo, minulý rok to tam bolo.... 

Mgr. Baco – v akom štádiu je rekonštrukcia ZŠ Demitru?  

p. Korienek – toto má pod palcom prednosta, ešte tento mesiac to bude prebiehať 

Ing. Matejka – trápi ho oporný múr Kubranská, aby sa spravil čím skôr.... 

p. Korienek – áno, chcú čím skôr, ak počasie dovolí.....musíme aj v MsZ navýšiť balík DNS, aby sme 

mohli súťažiť tieto stavby 

Ing. Paška – k tomu ZŠ Demitru kto vie dať informácie?  

p. Korienek – o tom vie pán prednosta, ale treba to dať do požiadaviek 

Ing. Matečný – upozorňuje na svetelnú signalizáciu na Bratislavskej, to je dopytové tlačítko a je brzdí to 

premávku..... je to iba dočasný stav a to z dôvodu chýbajúcej súčiastky, ktorá je objednaná a je to teda 

v riešení 

Mgr. Baco - aj na Električnej a Súdnej.....   

Mgr. Medal  - vráťme sa k investičkám, ak nikto nič nemá, prejdeme k bodu rôzne 



 

4. Rôzne 

Mgr. Medal – kto má k tomu niečo? 

Ing. Paška – chcel sa spýtať na prehľad územných rozhodnutí a stavebných povolení 

Mgr. Medal – prvý krát dostaneme prehľad k 10. 2. 23 

Mgr. Baco – pýta sa na reklamný nosič výstaviska tu v trávniku na Kn. Pribinu, bolo by dobré to odstrániť 

Mgr. Medal – treba vedieť, dokedy je nájomná zmluva, cez pani Vankovú. Chcel sa spýtať ešte 

systémovo k otázkam a odpovediam, na VMČ je systém od začiatku volebného obdobia, že by bolo 

dobré spraviť tento systém aj tu na komisii, taký celkový prehľad, či by aj bolo možné posielať takúto 

tabuľku.  

 

5.Záver 

Mgr. Medal – ak nikto nič nemá, poďakoval by za dnešnú účasť, poprosí na ďalšiu komisiu rezervovať 

si väčší čas, keďže bude bohatý program, cestný most, zmeny a doplnky územného plánu a podobne, 

pričom ústna dohoda členov komisie  bola, že sa začne už o 15.00 hod. 

 

 

Zapísala: Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD. 

Dňa 17. 1. 2023 

 

 


